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ZAPISNIK O RADU 32. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

ODRŽANE 25.10.2023. GODINE 
 

Broj: 01-GV-02-1572/23 

Datum: 25.10.2023. godine 

Sjednica je počela sa radom u 10,00 sati. 

Sjednicom je predsjedavao Jasmin Ademović, predsjedavajući Gradskog vijeća. 

Prisutni su bili sljedeći gradski vijećnici: 

1. Almedin Miladin 

2. Biljana Lazarević 

3. Danijela Šahat 

      4. Jasmin Ademović 

      5. Toni Vukadin 

      6.  Adi Škaljić 

      7. Amra Zulfikarpašić 

8. Alen Girt 

9. Ratko Orozović 

10. Alma Čengić 

11. Lajla Ćosović 

12. Srđan Simonović 

13. Vedad Deljković 

14. Dragan Stevanović 

15. Elvedin Korora 

16. Muamer Mekić 

17. Bajro Biber 

18. Robert Pleše 

19. Seid Škaljić 

20. Vedran Dodik 

21. Drago Jurić 

22. Enisa Spahić 

23. Jasmin Skorupan 

24. Srđan Srdić 
 

Odsutni: Alem Logo (najavljen izostanak), Samir Bejić (najavljen izostanak), Mirela              

Džehverović (najavljen izostanak) i Željko Majstorović (najavljen izostanak).   

Pored gradskih vijećnika, sjednici su prisustvovali: 

1. Benjamina Karić, gradonačelnica Grada Sarajeva 

2. Samir Avdić, zamjenik gradonačelnice Grada Sarajeva  

3. Mila Eminović, sekretar Gradskog vijeća 

4. Mirjana Đanović Stanić, rukovodilac Stručne službe za poslove Gradskog vijeća 

5. Aida Bajramović, sekretarka organa uprave 

6. Admir Jusufbegović, pravobranilac Grada Sarajevo 

7. Dženana Šarčević, rukovodilac Stručne službe za poslove kabineta i poslove Gradske uprave 

8. Zinaida Čengić, rukovodilac Stručne službe za protokolarne poslove, odnose s javnošću i 

međunarodnu saradnju 

9. Muamer Kutlovac, pomoćnik Gradonačelnice za finansije 

10. Elvir Hadžiahmetović, pomoćnik Gradonačelnice za lokalno poslovanje 
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11. Merima Arifhodžić, pomoćnica Gradonačelnice za urbano planiranje, investicije, stambene  

12. i komunalne poslove 

13. Senada Kočan, pomoćnica Gradonačelnice za opću upravu i zajedničke poslove 

14. Meliha Olovčić, šef Odsjeka za saradnju sa vjerskim zajednicama, nacionalnim manjinama, 

nevladinim organizacijama i udruženjima građana u Gradskoj službi za lokalnu 

samoupravu 

15. Avdija Hasanović, direktor Javnog preduzeća Olimpijski bazen „Otoka“ d.o.o. Sarajevo 

16. Bakir Hadžiomerović, direktor Javnog preduzeća „Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo 

Sjednici su prisustvovali članovi Komisije za Statut i akte koji nisu gradski vijećnici (prema 

evidenciji u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva). 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozdravio prisutne, te najavio 

utvrđivanje prisustva, odnosno najave odsustva po pozivu za sjednicu. 
 

Sekretar Gradskog vijeća Mila Eminović je informisala Gradsko vijeće da sjednici 

prisustvuje 21 gradski vijećnik, da su izostanak, blagovremeno, najavili zamjenica 

predsjedavajućeg Graskog vijeća Mirela Džehverović, gradski vijećnik Samir Bejić, gradski 

vijećnik Željko Majstorović, a kašnjenje gradski vijećnik Alem Logo i gradski vijećnik Vedad 

Deljković. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da sjednici prisustvuje 

21 gradski vijećnik te da Gradsko vijeće ima kvorum za punovažan rad i odlučivanje. 

Zatim je otvorio 32. sjednicu Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 

*****  

Uslijedilo je intoniranje himne Bosne i Hercegovine. 
 

***** 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva odalo je počast svim žrtvama sukoba na Bliskom istoku, u pojasu Gaze i u Izraelu. 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je otvorio raspravu o Zapisniku o radu 

sa 31. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 27.09.2023. godine. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ 

i jednim „suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) usvojilo je Zapisnik o radu 31. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

održane dana 27.09.2023. godine. 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je informisao gradske vijećnike da je u 

Gradskom vijeću Grada Sarajeva formiran klub gradskih vijećnika „Deljković-Simonović-

Čengić“. 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da su, uz 

predloženi dnevni red sjednice, dostavljeni materijali sa izvještajima radnih tijela koja su 

održana u pripremi 32. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva, kao i saglasnosti zamjenika 

Gradonačelnice. 

***** 
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Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio određivanje o aktima koji su 

dostavljeni na razmatranje od strane ovlaštenih predlagača, u formi prijedloga po hitnom 

postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom pitanju, i 

to: 

1. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajevo za potpisivanje 

Sporazuma o međusobnim pravima i obavezama izmređu MOK-a, OK BiH i Grada Sarajeva 

u povodu obilježavanja 40. godišnjice Zimskih olimpijskih igara održanih u Sarajevu 1984. 

godine, 

2. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na sponzorstvo javnog dočeka Nove 2024. godine u 

Sarajevu, 

3. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Memoranduma o razumijevanju između Grada Sarajeva, Bosna i Hercegovina i Grada 

Annapolisa, američka savezna država Maryland, 

4. Prijedlog Deklaracije o osudi nasilja protiv civila u pojasu Gaze i Izraelu. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se o aktima koji su predloženi za razmatranje u formi 

prijedloga po hitnom postupku vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog da se 

Odluka o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajevo za potpisivanje Sporazuma o 

međusobnim pravima i obavezama izmređu MOK-a, OK BiH i Grada Sarajeva u povodu 

obilježavanja 40. godišnjice Zimskih olimpijskih igara održanih u Sarajevu 1984. godine 

razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti na sponzorstvo javnog 

dočeka Nove 2024. godine u Sarajevu razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada 

Sarajeva za potpisivanje Memoranduma o razumijevanju između Grada Sarajeva, Bosna i 

Hercegovina i Grada Annapolisa, američka savezna država Maryland razmatra u formi 

prijedloga po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog da se 

Deklaracija o osudi nasilja protiv civila u pojasu Gaze i Izraelu razmatra u formi prijedloga 

po hitnom postupku. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović najavio određivanje o aktima 

koji su dostavljeni na razmatranje od strane ovlaštenih predlagača, u formi prijedloga po 

skraćenom postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom 

pitanju, i to: 
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1. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Vildan 

Husomanović) 

2. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Elvis Ćatić) 

3. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Almir 

Softić) 

4. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Azem 

Mujan) 

5. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Mirza 

Memišević) 

6. Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Enisa 

Spahić) 

7. Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Samira 

Islamović) 

8. Prijedlog Odluke o imenovanju Odbora za dodjelu „Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“ 

u 2024. godini 

9. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Počasni građanin Grada Sarajeva“ (Gervasio 

Sánchez) 

10. Prijedlog Odluke o dodjeli Priznanja „Počasni građanin Grada Sarajeva” (Francois 

Tanguy, posthumno) 

11. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Počasni građanin Grada Sarajeva“ (Riccardo Muti) 

12. Prijedlog Odluke o dodjeli Priznanja “Plaketa Grada Sarajeva” (Goran Bubalo, posthumno) 

13. Prijedlog Odluke o dodjeli Priznanja „Plaketa Grada Sarajeva” (Tea Temim) 

14. Prijedlog Izmjena i dopuna Budžeta Grada Sarajeva za 2023. godinu 

15. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o pristupanju Projektu rekonstrukcije vrtića Kolibri 

16. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Sporazuma o saradnji između Opštine Bar, Crna Gora i Grada Sarajeva, Bosna i 

Hercegovina 

17. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Ugovor o ustupanju na privremeno korištenje 

motornog vozila marke Mercedes Benz Sprinter 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se o aktima koji su predloženi za razmatranje u formi 

prijedloga po skraćenom postupku vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Vildan Husomanović) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupila gradska vijećnica Alma Čengić te da sjednici prisustvuje 22 gradska vijećnika. 

***** 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Elvis Ćatić) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Almir Softić) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Azem Mujan) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (šest gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Mirza Memišević) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Enisa Spahić) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Samira Islamović) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni  prijedlog da se Odluka o imenovanju Odbora za dodjelu „Šestoaprilske 

nagrade Grada Sarajeva“ u 2024. godini razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o dodjeli priznanja „Počasni građanin Grada 

Sarajeva“ (Gervasio Sánchez) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Vedad Deljković te da sjednici prisustvuje 23 gradska vijećnika. 
 

***** 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o dodjeli Priznanja „Počasni građanin Grada 

Sarajeva” (Francois Tanguy, posthumno) razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o dodjeli priznanja „Počasni građanin Grada 

Sarajeva“ (Riccardo Muti) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o dodjeli priznanja “Plaketa Grada Sarajeva” 

(Goran Bubalo, posthumno) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva” 

(Tea Temim) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Izmjene i dopune Budžeta Grada Sarajeva za 2023. 

godinu razmatraju u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka 

o izmjeni Odluke o pristupanju Projektu rekonstrukcije vrtića Kolibri razmatra u formi 

prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“,  bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada 

Sarajeva za potpisivanje Sporazuma o saradnji između Opštine Bar, Crna Gora i Grada Sarajeva, 

Bosna i Hercegovina razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti na Ugovor o ustupanju na 

privremeno korištenje motornog vozila marke Mercedes Benz Sprinter razmatra u formi 

prijedloga po skraćenom postupku. 

***** 
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je dnevni red 32. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva: 

1. Prijedlog Deklaracije o osudi nasilja protiv civila u pojasu Gaze i Izraelu  

2. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Vildan 

Husomanović) 

3. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Elvis Ćatić) 

4. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Almir 

Softić) 

5. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Azem 

Mujan) 

6. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Mirza 

Memišević) 

7. Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Enisa 

Spahić) 

8. Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Samira 

Islamović) 

9. Prijedlog Odluke o imenovanju Odbora za dodjelu „Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“ 

u 2024. godini 

10. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Počasni građanin Grada Sarajeva“ (Gervasio 

Sánchez) 

11. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Počasni građanin Grada Sarajeva” (Francois Tanguy, 

posthumno) 

12. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Počasni građanin Grada Sarajeva“ (Riccardo Muti) 

13. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja “Plaketa Grada Sarajeva” (Goran Bubalo, posthumno) 

14. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva” (Tea Temim) 

15. Prijedlog Izmjena i dopuna Budžeta Grada Sarajeva za 2023. godinu 

16. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o pristupanju Projektu rekonstrukcije vrtića Kolibri 

17. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Sporazuma o saradnji između Opštine Bar, Crna Gora i Grada Sarajeva, Bosna i 

Hercegovina 

18. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Ugovor o ustupanju na privremeno korištenje 

motornog vozila marke Mercedes Benz Sprinter 

19. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajevo za potpisivanje 

Sporazuma o međusobnim pravima i obavezama između MOK-a, OK BIH i Grada Sarajeva 

u povodu obilježavanja 40. godišnjice Zimskih olimpijskih igara održanih u Sarajevu 1984. 

godine 

20. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na sponzorstvo javnog dočeka Nove 2024. godine 

u Sarajevu 

21. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Memoranduma o razumijevanju između Grada Sarajeva, Bosna i Hercegovina, i Grada 

Annapolisa, američka savezna država Maryland  

22. Izvještaj o primjeni Odluke o upotrebi grba, imena i isticanju zastave Grada Sarajeva 

23. Nacrt Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2024. godinu 

24. Nacrt Programa podizanja spomenika i umjetničkih skulptura od značaja za Grad Sarajevo 

kojima je Grad Sarajevo investitor za 2024. godinu 

25. Nacrt Programa međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2024. godinu 
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26. Informacija o realizaciji Odluke o pristupanju projektu osnivanja naučno-istraživačke 

infrastrukture „Tech4Green” 

27. Informacija o radu Odbora za organizaciju obilježavanja 40. godišnjice zimskih olimpijskih 

igara održanih u Sarajevu 1984. godine za period od osnivanja Odbora do 6.10.2023. 

godine 

28. Informacija o saradnji i odnosima organa Grada Sarajeva sa vjerskim zajednicama i 

crkvama 

29. Informacija o implementaciji Plana djelovanja za mlade 

30. Informacija o saradnji između Grada Sarajeva i Svjetskog saveza dijaspore Bosne i 

Hercegovine 

31. Informacija o saradnji između Grada Sarajeva, Nevladine organizacije „Naša perspektiva“ 

i Sarajevske regionalne razvojne agencije (SERDA) 

32. Vijećnička pitanja i inicijative 

 

Ad 1) 

Prijedlog Deklaracije o osudi nasilja protiv civila u pojasu Gaze i Izraelu  
 

U uvodnim napomenama, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio 

gradske vijećnike da je predlagač Deklaracije gradski vijećnik Toni Vukadin. 
 

Uvodno izlaganje podnio je gradski vijećnik Toni Vukadin. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović otvorio raspravu. 
 

Gradski vijećnik Adi Škaljić je podnio amandmane na Prijedlog Deklaracije o osudi nasilja 

protiv civila u pojasu Gaze i Izraelu u diskusiji sljedećeg sadržaja. 

Amandman I 

U preambuli Prijedloga Deklaracije o osudi nasilja protiv civila u pojasu Gaze i Izraelu iza riječi“ 

u periodu 1992. -1995. godina“ dodaju se riječi: „i u periodu 1941. -1945. godina“. 

Amandman II 

Tekst alineje 9. Prijedloga Deklaracije o osudi nasilja protiv civila u pojasu Gaze i Izraelu 

mijenja se i glasi: 

Pozivamo na odgovornost lidere najmoćnijih država svijeta jer imaju efikasne ekonomske i 

političke mehanizme da zaustave krvoproliće koje se dešava pred očima cijelog svijeta. Mi u 

Bosni i Hercegovini to znamo da oni to mogu kada hoće. Ovo je trenutak kada lideri najmoćnijih 

država svijeta polažu ispit doraslosti funkcijama koje obavljaju. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozvao gradskog vijećnika Tonija 

Vukadina da se izjasni o podnesenim amandmanima.  
 

Gradski vijećnik Toni Vukadin se saglasio sa podnesenim amandmanima.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozvao gradske vijećnike da se izjasne 

o Deklaraciji o osudi nasilja protiv civila u pojasu Gaze i Izraelu, kako je predložena i 

izmijenjena u skladu sa prihvaćenim amandmanima gradskog vijećnika Adija Škaljića. 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Vedran Dodik te da sjednici prisustvuje 24 gradska vijećnika. 

***** 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Deklaraciju o osudi nasilja protiv civila u 

pojasu Gaze i Izraelu, kako je predložena i izmijenjena u skladu sa prihvaćenim 

amandmanima gradskog vijećnika Adija Škaljića. 
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Ad 2) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Vildan Husomanović) 
 

Ad 3) 

Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Elvis 

Ćatić)  
 

Ad 4) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Almir 

Softić) 
 

Ad 5) 

Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Azem 

Mujan) 
 

Ad 6) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Mirza 

Memišević) 
 

Ad 7)  

Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Enisa 

Spahić) 
 

Ad 8) 

Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Ssamira 

Islamović)  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je predložio da se o tačkama  od 2.  do 

8. dnevnog reda vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je prijedlog da se o tačkama od 2. do 8. dnevnog reda vodi jedinstvena rasprava, 

a odlučuje odvojeno. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač odluka je Komisija za izbor i imenovanja. 

Prijedloge odluka je razmatrala Komisija za Statut i akte. Mišljenje radnog tijela je dostupno 

gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i  bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Vildan Husomanović), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i  bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je Odluku o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Elvis 

Ćatić), kako je predložena. 
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i  bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Almir Softić), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i  bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je Odluku o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Azem 

Mujan), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnilo), 

usvojilo je Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Mirza Memišević), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i  bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je Odluku o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Enisa 

Spahić), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i  bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je Odluku o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Samira 

Islamović), kako je predložena. 
 

Ad 9) 

Prijedlog Odluke o imenovanju Odbora za dodjelu „Šestoaprilske nagrade Grada 

Sarajeva“ u 2024. godini 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Komisija za izbor i imenovanja. 

Prijedlog Odluke  je razmatrala Komisija za Statut i akte. Mišljenje radnog tijela je dostupno 

gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

usvojilo je Odluku o imenovanju Odbora za dodjelu „Šestoaprilske nagrade Grada 

Sarajeva“ u 2024. godini, kako je predložena. 
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Ad 10) 

Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Počasni građanin Grada Sarajeva“ (Gervasio 

Sánchez) 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Komisija za izbor i imenovanja. 

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte. Mišljenje radnog tijela je dostupno 

gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o dodjeli priznanja „Počasni građanin Grada Sarajeva“ (Gervasio 

Sánchez), kako je predložena. 
 

Ad 11) 

Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Počasni građanin Grada Sarajeva” (Francois 

Tanguy, posthumno) 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Komisija za izbor i imenovanja. 

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte. Mišljenje radnog tijela je dostupno 

gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o dodjeli priznanja „Počasni građanin Grada Sarajeva” (Francois 

Tanguy, posthumno), kako je predložena. 
 

Ad 12) 

Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Počasni građanin Grada Sarajeva“ (Riccardo Muti) 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Komisija za izbor i imenovanja. 

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte. Mišljenje radnog tijela je dostupno 

gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o dodjeli priznanja „Počasni građanin Grada Sarajeva“ (Riccardo 

Muti), kako je predložena. 
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Ad 13) 

Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja “Plaketa Grada Sarajeva” (Goran Bubalo, 

posthumno) 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Komisija za izbor i imenovanja. 

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte. Mišljenje radnog tijela je dostupno 

gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Odluku o dodjeli priznanja “Plaketa Grada Sarajeva” (Goran Bubalo, 

posthumno), kako je predložena. 
 

Ad 14) 

Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva” (Tea Temim) 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Komisija za izbor i imenovanja. 

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte. Mišljenje radnog tijela je dostupno 

gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva” (Tea Temim), kako je 

predložena. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je informisao Gradsko vijeće da će 

dobitnici biti promovisani i da će im priznanja biti dodjeljena 25.11.2023. godine, na  ceremoniji 

u povodu obilježavanja Dana državnosti Bosne i Hercegovine.  
 

Ad 15) 

Prijedlog Izmjena i dopuna Budžeta Grada Sarajeva za 2023. godinu 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izmjena i dopuna Budžeta Grada Sarajeva za 2023. godinu je Gradonačelnica. 

Prijedlog Izmjena i dopuna su razmatrali Odbor za budžet i finansije, Administrativna komisija 

i Komisija za Statut i akte. Mišljenja radnih tijela kao i Mišljenje Ministarstva finansija Kantona 

Sarajevo su dostupni gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio da je, u funkciji gradskog 

vijećenika, podnio amandmane na Prijedlog Izmjena i dopuna Budžeta Grada Sarajeva za 2023. 

godinu.  

Također je podsjetio da je amandman podnijela i Gradonačelnica. 

Podneseni amandmani su, pred početak 32. sjednice Gradskog vijeća, razmatrani na sjednici 

Odbora za budžet i finansije i sjednici Komisije za Statut i akte. Podneseni amandmani kao i 

mišljena radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
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Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je amandman koji se 

odnosi na izdvajanje sredstava za projekte Udruženja generala Armije BiH koji je podnijela 

Gradonačelnica koja je, ujedno, i predlagač Izmjena i dopuna Budžeta Grada Sarajeva za 2023. 

godinu, postao sastavni dio Prijedloga Izmjena i dopuna Budžeta Grada Sarajeva za 2023. 

godinu, obzirom da gradski vijećnici nisu tražili da se Gradsko vijeće posebno izjasni o 

amandmanu. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pročitao amandmane koje je, u 

funkciji gradskog vijećnika, podnio. Napomeno je da su obrazloženja za podnesene amandmane 

dostupna u materijalu. 
 

Amandman I 

„Predlaže se da se naziv stavke planirane u Prijedlogu Izmjena i dopunama Budžeta Grada 

Sarajeva za 2023. godinu pod Tekućim izdacima, ekonomski kod 614300 – Tekući transferi 

neprofitnim organizacijama – “Obilježavanje 40 godina Olimpijade – javni poziv” izmijeni tako 

da glasi: “Realizacija Programa obilježavanja 40. godišnjice  ZOI 1984 Sarajevo”.“   
 

Amandman II 

„Predlaže se da se u Prijedlogu Izmjena i dopunama Budžeta Grada Sarajeva za 2023. Tekućim 

izdacima, ekonomski kod 614100 – Tekući transferi drugim nivoima i fondovima - “Održavanje 

vodotoka, uređenje, održavanje i zaštita uređenih vodotoka na području grada”, gdje je predložen 

plan sredstava u iznosu od 350.000,00 KM, umanji za iznos od 15.000,00 KM te se planira u 

iznosu od 235.0000,00 KM, s tim da se na osnovu tako izdvojenih sredstava u Prijedlogu Izmjena 

i dopuna Budžeta Grada Sarajeva za 2023. godinu, planira nova stavka pod istim ekonomskim 

kodom, 614300 - Tekući transferi neprofitnim organizacijama –“Ženski odbojkaški klub „Centar 

Ort“ sa pripadajućim iznosom od 5.000,00 KM. U skladu s predloženim se mijenjaju iznosi u 

zbirnim stavkama  koje su funkcije predloženih promjena.“  
 

Amandman III 

„Predlaže se da se u Prijedlogu Izmjena i dopunama Budžeta Grada Sarajeva za 2023.  Tekućim 

izdacima, ekonomski kod 614100 – Tekući transferi drugim nivoima i fondovima  - “Održavanje 

vodotoka, uređenje, održavanje i zaštita uređenih vodotoka na području grada”, gdje je predložen 

plan sredstava u iznosu od 350.000,00 KM, umanji za iznos od 15.000,00 KM te se planira u 

iznosu od 235.0000,00 KM, s tim da se na osnovu tako izdvojenih sredstava u Prijedlogu Izmjena 

i dopuna Budžeta Grada Sarajeva za 2023. godinu, planira nova stavka pod istim ekonomskim 

kodom, 614300 - Tekući transferi neprofitnim organizacijama –“Ženski rukometni klub 

„Hadžići“ sa pripadajućim iznosom od  5.000,00 KM.  U skladu s predloženim se mijenjaju 

iznosi u zbirnim stavkama  koje su funkcije predloženih promjena.“  
 

Amandman IV 

„Predlaže se da se u Prijedlogu Izmjena i dopunama Budžeta Grada Sarajeva za 2023.  Tekućim 

izdacima, ekonomski kod 614100 – Tekući transferi drugim nivoima i fondovima  - “Održavanje 

vodotoka, uređenje, održavanje i zaštita uređenih vodotoka na području grada”, gdje je predložen 

plan sredstava u iznosu od 350.000,00 KM, umanji za iznos od 15.000,00 KM te se planira u 

iznosu od 235.0000,00 KM, s tim da se na osnovu tako izdvojenih sredstava u Prijedlogu Izmjena 

i dopuna Budžeta Grada Sarajeva za 2023. godinu, planira nova stavka pod ekonomskim kodom, 

614300 - Tekući transferi neprofitnim organizacijama –“Ženski košarkaški klub „Play Off“ sa 

pripadajućim iznosom od  5.000,00 KM. U skladu s predloženim se mijenjaju iznosi u zbirnim 

stavkama koje su funkcije predloženih promjena.“   
 

Gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić se saglasila sa podnesenim 

amandmanima.  
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Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da su amandmani, koje je 

podnio u funkciji gradskog vijećnika, a sa kojim se Gradonačelnica saglasila, postali sastavni 

dio Prijedloga Izmjena i dopuna Budžeta Grada Sarajeva za 2023. godinu. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović pročitao amandmane koje je 

podnio Odbor za budžet i finansije. 
 

Amandman I 

„Uvrštava se nova stavka pod kodom Tekući transferi neprofitnim organizacijama tako da glasi: 

Podrška KUD „Lola“ sa iznosom od 5.000,00 KM s tim da se taj iznos umanji sa stavke 

Finansiranje kulturne manifestacije „Dani kulture Sarajeva u pobratimskim gradovima“.“    
 

Amandman II  

„Uvrštava se nova stavka Tekući transferi neprofitnim organizacijama tako da glasi:  

Podrška Dobrovoljnom vatrogasnom društvo „Vratnik“ sa iznosom od 5.000,00 KM sa stavke  

Finansiranje kulturne manifestacije „Dani kulture Sarajeva u pobratimskim gradovima“.“ 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozvao gradskog vijećnika Vedada 

Deljkovića da podnese svoje amandmane na Prijedlog Izmjena i dopuna Budžeta Grada Sarajeva 

za 2023. godinu.  
 

Gradski vijećnik Vedad Deljković je podnio i obrazložio amandmane na Prijedlog Izmjena i 

dopuna Budžeta Grada Sarajeva za 2023. godinu. 
 

Amandman I 

„U Izmjenama i dopunama Budžeta Grada Sarajeva za 2023. godinu na ekonomskom kodu 

614100 - Održavanje vodotoka, uređenje, održavanje i zaštita uredenih vodotoka na području 

grada, izvršiti umanjenje sredstava u iznosu od 4.000,00 KM i ovaj iznos sredstava planirati na 

ekonomskom kodu 614300 - Tekući transferi neprofitnim organizacijama - Udruženje 

stanovnika Medrese i okolnih naselja.“ 

Amandman II 

„U Izmjenama i dopunama Budžeta Grada Sarajeva za 2023. godinu na ekonomskom kodu 

614100 - Održavanje vodotoka, uredenje, održavanje i zaštita uredenih vodotoka na području 

grada, izvršiti umanjenje sredstava u iznosu od 20.000,00 KM i ovaj iznos sredstava planirati na 

ekonomskom kodu 615100 - Kapitalni transferi drugim nivoima vlasti (JU Zavod za hitnu 

medicinsku pomoć Kantona Sarajevo - Hitna pomoć Kantona Sarajevo - nabavka labaratorij ske 

opreme).“ 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović pozvao je  gradskog vijećnika Adija 

Škaljića da podnese svoj amandman na Prijedlog Izmjena i dopuna Budžeta Grada Sarajeva za 

2023. godinu.  
  

Gradski vijećnik Adi Škaljić je podnio i obrazložio amandman na Prijedlog Izmjena i dopuna  

Budžeta Grada Sarajeva za 2023. godinu. 

 

Amandman  

„U Izmjenama i dopunama Budžeta Grada Sarajeva za 2023. godinu na ekonomskom kodu  

614100 - Održavanje vodotoka, uređenje, održavanje i zaštita uredenih vodotoka na području 

grada, izvršiti umanjenje sredstava u iznosu od 50.000,00 KM i ovaj iznos sredstava planirati na 

ekonomskom kodu 615100 - Kapitalni transferi drugim nivoima vlasti (Općina Novi Grad 

Sarajevo - izgradnja Skate parka).“ 
 

***** 
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Nakon pauze na kojoj je Gradonačelnica razmotrila predložene amandmane Odbora za budžet i 

finansije, gradskog vijećnika Vedada Deljkovića i gradskog vijećnika Adija Škaljića, 

predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozvao Gradonačelnicu da se o istim izjasni. 

***** 

Gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić se saglasila sa podnesenim amandmanima 

Odbora za budžet i finansije, gradskog vijećnika Vedada Deljkovića i gradskog vijećnika 

Adija Škaljića. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da su amandmani sa 

kojim se Gradonačelnica saglasila, postali sastavni dio Prijedloga Izmjena i dopuna Budžeta 

Grada Sarajeva za 2023. godinu. 
 

Zatim je postavio pitanje da li neko od gradskih vijećnika, na osnovu člana 126. stav 4. 

Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, traži da se o amandmanima Gradsko vijeće posebno 

izjasni. 
 

Gradski vijećnik Dragan Stevanović je zatražio da se Gradsko vijeće posebno izjasni o 

amandmanima u kojim se sa stavke „Održavanje vodotoka, uredenje, održavanje i zaštita 

uredenih vodotoka na području grada“ prenose sredstva na druge stavke. 
 

Nakon pauze, koju je ispred Kluba gradskih vijećnika „Deljković-Simonović-Čengić“ zatražio 

gradski vijećnik Srđan Simonović, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao 

riječ gradskoj vijećnici Biljani Lazarević.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozvao gradske vijećnike da se izjasne 

o dva amandmana koje je podnio gradski vijećnik Vedad Deljković i amandmanu koji je 

podnio gradski vijećnik Adi Škaljić. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademović, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, jednim glasom „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je amandman I gradskog vijećnika Vedada Deljkovića, koji glasi: 

„ U Izmjenama i dopunama Budžeta Grada Sarajeva za 2023. godinu na ekonomskom kodu 

614100 - Održavanje vodotoka, uređenje, održavanje i zaštita uredenih vodotoka na području 

grada, izvršiti umanjenje sredstava u iznosu od 4.000,00 KM i ovaj iznos sredstava planirati na 

ekonomskom kodu 614300 - Tekući transferi neprofitnim organizacijama - Udruženje 

stanovnika Medrese i okolnih naselja.“ 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademović, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, jednim glasom „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je amandman II gradskog 

vijećnika Vedada Deljkovića, koji glasi: 

„U Izmjenama i dopunama Budžeta Grada Sarajeva za 2023. godinu na ekonomskom kodu 

614100 - Održavanje vodotoka, uredenje, održavanje i zaštita uredenih vodotoka na području 

grada, izvršiti umanjenje sredstava u iznosu od 20.000,00 KM i ovaj iznos sredstava planirati na 

ekonomskom kodu 615100 - Kapitalni transferi drugim nivoima vlasti (JU Zavod za hitnu 

medicinsku pomoć Kantona Sarajevo - Hitna pomoć Kantona Sarajevo - nabavka labaratorij ske 

opreme).“ 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademović, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 19 glasova „za“,  jednim glasom „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je amandman gradskog vijećnika Adija Škaljića, koji glasi: 

U Izmjenama i dopunama Budžeta Grada Sarajeva za 2023. godinu na ekonomskom kodu  
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614100 - Održavanje vodotoka, uređenje, održavanje i zaštita uredenih vodotoka na području 

grada, izvršiti umanjenje sredstava u iznosu od 50.000,00 KM i ovaj iznos sredstava planirati na 

ekonomskom kodu 615100 - Kapitalni transferi drugim nivoima vlasti (Općina Novi Grad 

Sarajevo - izgradnja Skate parka). 
 

U raspravi je učestvovala gradska vijećnica Danijela Šahat. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih usvojilo je Izmjene i dopune Budžeta Grada Sarajeva za 2023. 

godinu, kako su predložene i izmijenjene u skladu sa podnesenim, prihvaćenim i usvojenim 

amandmanima. 
 

Ad 16) 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o pristupanju Projektu rekonstrukcije vrtića Kolibri 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Administrativna komisija i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je Odluku o izmjeni Odluke o 

pristupanju Projektu rekonstrukcije vrtića Kolibri, kako je predložena. 

Ad 17) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Sporazuma o saradnji između Opštine Bar, Crna Gora i Grada Sarajeva, Bosna i 

Hercegovina 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrale Komisija za međunarodnu saradnju i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za 

potpisivanje Sporazuma o saradnji između Opštine Bar, Crna Gora i Grada Sarajeva, 

Bosna i Hercegovina, kako je predložena. 
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Ad 18) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Ugovor o ustupanju na privremeno korištenje 

motornog vozila marke Mercedes Benz Sprinter 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrale Administrativna komisija i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela kao i Mišljenje Pravobranilaštva Grada Sarajevo su dostupna gradskim 

vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave,  jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti na Ugovor o ustupanju na privremeno korištenje 

motornog vozila marke Mercedes Benz Sprinter, kako je predložena. 

Ad 19) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajevo za potpisivanje 

Sporazuma o međusobnim pravima i obavezama između MOK-a, OK BIH i Grada 

Sarajeva u povodu obilježavanja 40. godišnjice Zimskih olimpijskih igara održanih u 

Sarajevu 1984. godine 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Predsjedavajući Gradskog vijeća, u funkciji gradskog vijećnika. 

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte. Mišljenje radnog tijela je dostupno 

gradskim vijećnicima. 
 

Uvodno izlaganje podnio je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajevo za potpisivanje 

Sporazuma o međusobnim pravima i obavezama između MOK-a, OK BIH i Grada 

Sarajeva u povodu obilježavanja 40. godišnjice Zimskih olimpijskih igara održanih u 

Sarajevu 1984. godine, kako je predložena. 
 

Ad 20) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na sponzorstvo javnog dočeka Nove 2024. godine 

u Sarajevu 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za budžet i finansije i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradska vijećnica Biljana Lazarević i gradski 

vijećnik Seid Škaljić. 
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) usvojilo je 

Odluku o davanju saglasnosti na sponzorstvo javnog dočeka Nove 2024. godine u Sarajevu, 

kako je predložena. 
 

Ad 21) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Memoranduma o razumijevanju između Grada Sarajeva, Bosna i Hercegovina, i Grada 

Annapolisa, američka savezna država Maryland  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte. Mišljenje radnog tijela je dostupno 

gradskim vijećnicima. 
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Memoranduma o razumijevanju između Grada Sarajeva, Bosna i Hercegovina, i Grada 

Annapolisa, američka savezna država Maryland, kako je predložena. 
 

Ad 22) 

Izvještaj o primjeni Odluke o upotrebi grba, imena i isticanju zastave Grada Sarajeva 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izvještaja je Gradonačelnica 

Izvještaj su razmatrali Odbor za lokalni biznis i turizam i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Dragan Stevanović. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Izvještaj o primjeni Odluke o upotrebi grba, imena i isticanju zastave Grada 

Sarajeva, kako je podnesen.         

              

Ad 23) 

Nacrt Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2024. godinu 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja.  

Kolegij Gradskog vijeća je utvrdio Nacrt Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 

2024. godinu i uputio ga Gradskom vijeću na razmatranje sa prijedlogom zaključka, koji je 

gradskim vijećnicima dostupan u materijalu, a kojim bi se Nacrt Programa uputio u javnu 

raspravu. 

Nacrt Programa su razmatrala  sva radna tijela.  Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim 
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vijećnicima. 

Kolegij Gradskog vijeća je razmotrio mišljenja radnih tijela te je prihvatio nove prijedloge i 

uvrstio ih u Nacrt Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2024. godinu. 
 

Uvodno izlaganje, u ime Kolegija Gradskog vijeća, podnio je predsjedavajući Gradskog vijeća 

Jasmin Ademović.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je zaključak kojim se Nacrt 

Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2024. godinu, upućuje u javnu raspravu, kako 

je predloženo. 
 

Ad 24) 

Nacrt Programa podizanja spomenika i umjetničkih skulptura od značaja za Grad 

Sarajevo kojima je Grad Sarajevo investitor za 2024. godinu 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja.  

Gradonačelnica Grada Sarajeva je utvrdila Nacrt Programa podizanja spomenika i umjetničkih 

skulptura od značaja za Grad Sarajevo kojima je Grad Sarajevo investitor za 2024. godinu  i 

uputila ga Gradskom vijeću na razmatranje sa prijedlogom zaključka, koji je gradskim 

vijećnicima dostupan u materijalu, a kojim bi se Nacrt Programa uputio u javnu raspravu. 

Nacrt Programa su razmatrali Komisija za spomenike Gradskog vijeća i Komisija za Statut i 

akte.  Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Uvodni izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić.  
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Dragan Stevanović, a dodatna 

pojašnjenja dali su gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić i predsjedavajući 

Gradskog vijeća Jasmin Ademović. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, jednim glasom „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je zaključak kojim se Nacrt 

Programa podizanja spomenika i umjetničkih skulptura od značaja za Grad Sarajevo kojima je 

Grad Sarajevo investitor za 2024. godinu, upućuje u javnu raspravu, kako je predloženo. 
 

Ad 25) 

Nacrt Programa međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2024. godinu 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja.  

Komisija za međunarodnu saradnju je utvrdila Nacrt Programa međunarodne saradnje Grada 

Sarajeva za 2024. godinu i  uputila ga Gradskom vijeću na razmatranje sa prijedlogom zaključka, 

koji je gradskim vijećnicima dostupan u materijalu, a kojim bi se Nacrt Programa uputio u javnu 

raspravu. 

Nacrt Programa je razmatrala Komisija za Statut i akte.  Mišljenje radnog tijela je dostupno 

gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 



21 

 

usvojilo je zaključak kojim se Nacrt Programa međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2024. 

godinu upućuje u javnu raspravu, kako je predloženo.  
 

Ad 26) 

Informacija o realizaciji Odluke o pristupanju projektu osnivanja naučno-istraživačke 

infrastrukture „Tech4Green” 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja.  

Predlagač Informacije je predsjedavajući Gradskog vijeća, u funkciji gradskog vijećnika. 

Informaciju su razmatrale Administrativna komisija i Komisija za Statut i akte. Mišljenja radnih 

tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Komisija za Statut i akte i Adminstrativna komisija su, na prijedlog Pravobranilaštva Grada 

Sarajevo, na zajedničkoj sjednici utvrdile prijedlog zaključka u povodu razmatranja Informacije 

i uputile ga Gradskom vijeću na razmatranje. 
 

Uvodno izlaganje podnio je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović. 

 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, pravobranilac Grada 

Sarajevo Admir Jusufbegović je obrazložio predloženi zaključak. 
 

U raspravi, koja je uslijedila, učestovali su gradska vijećnica Amra Zulfikarpašić, gradski 

vijećnik Dragan Stevanović,  gradski vijećnik Alen Girt, direktor JP „Sarajevo“ d.o.o. 

Sarajevo Bakir Hadžiomerović, gradski vijećnik Almedin Miladin, gradski vijećnik Srđan 

Srdić, gradski vijećnik Seid Škaljić, gradski vijećnik Srđan Simonović, gradonačelnica 

Grada Sarajeva Benjamina Karić, pravobranilac Grada Sarajevo Admir Jusufbegović i 

predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović. 
 

Uslijedila je pauza koju je u ime Kluba gradskih vijećnika Naroda i Pravde zatražio 

predsjedavajući Kluba, gradski vijećnik Toni Vukadin. 
 

U nastavku sjednice, Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je informisao 

Gradsko vijeće da su, u toku pauze, održane konsultacije o predloženom zaključku sa 

predsjedavajućim klubova gradskih vijećnika, Gradonačlelnicom, Pravobraniocem Grada 

Sarajevo i Direktorom Javnog preduzeća „Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo te je usaglašen novi tekst 

zaključka. 
 

Zatim je pozvao Gradsko vijeće da se izjasni o zaključku koji je predložen na zajedničkoj 

sjednici Komisije za Statut i akte i Adminstrativne komsije, a koji je upućen Gradskom vijeću 

na razmatranje. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez glasova „za“,  dva glasa „protiv“ i 13 „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih 

vijećnika (šest gradskih vijećnika se nije izjasnilo) nije usvojilo zaključak koji su, na 

zajedničkoj sjednici, predložile Komisija za Statut i akte i Administrativna komisija. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) usvojilo je 

zaključak, tako da glasi: 

1. Nalaže se Upravi Javnog preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje objekata Grada 

Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva 

„Sarajevo” društvo sa ograničenom odgovornošću (skraćeno: JP „Sarajevo” d.o.o.) da, u 

saradnji sa Pravobranilaštvom Grada Sarajeva, poduzme aktivnosti u cilju raskida Ugovora 
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o izvođenju radova izgradnje poslovnog objekta na mjestu porušenog hotela i radova 

vanjskog uređenja parcele na lokalitetu „Vidikovac-Trebević“, broj: 01/04-14-4350-6/19 od 

25.07.2019. godine, s kojim je JP „Sarajevo” d.o.o. pristupilo temeljem Ugovora o ustupanju 

Ugovora na izgradnju poslovnog objekta na mjestu porušenog hotela, te radova vanjskog 

uređenja parcele na lokalitetu „Vidikovac-Trebević” od 25.09.2019. godine, zaključenog 

između Grada Sarajeva, društva UNIGRADNJA d.d. Sarajevo i JP „Sarajevo” d.o.o, kako 

bi se stvorili uslovi za realizaciju tačke 2. ovog zaključka. 

2. Zadužuje se Pravobranilaštvo Grada Sarajeva da poduzme sve potrebne mjere i aktivnosti 

kako bi se po raskidanju ugovora iz tačke l. ovog zaključka, obezbjedio nesmetan posjed 

Grada Sarajeva nad gradilištem objekta „Vidikovac-Trebević”, a s ciljem nastavka gradnje. 

3. Zadužuje se gradonačelnica Grada Sarajeva da, u skladu sa Odlukom o pristupanju Projektu 

osnivanja naučno-istraživačke infrastrukture „Tech4Green“, putem odgovarajućeg 

postupka, ugovori izvođenje potrebnih radova za ishodovanje odobrenja za upotrebu 

građevine. 

4. JP „Sarajevo” d.o.o. i Pravobranilaštvo Grada Sarajeva će u roku od 21 dan izvijestiti 

Gradsko vijeće Grada Sarajeva o realizaciji ovog zaključka. 

Ad 27) 

Informacija o radu Odbora za organizaciju obilježavanja 40. godišnjice zimskih 

olimpijskih igara održanih u Sarajevu 1984. godine za period od osnivanja Odbora do 

6.10.2023. godine 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Odbor za organizaciju obilježavanja 40. godišnjice zimskih olimpijskih 

igara održanih u Sarajevu 1984. godine. 

Informaciju  je razmatrao Odbor za društvene djelatnosti. Mišljenje radnog tijela je dostupno 

gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o radu Odbora za organizaciju 

obilježavanja 40. godišnjice zimskih olimpijskih igara održanih u Sarajevu 1984. godine 

za period od osnivanja Odbora do 6.10.2023. godine. 
 

Ad 28) 

Informacija o saradnji i odnosima organa Grada Sarajeva sa vjerskim zajednicama i 

crkvama 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informaciju  je   razmatrala  Komisija za odnose sa vjerskim zajednicama i crkvama. 

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o saradnji i odnosima organa Grada 

Sarajeva sa vjerskim zajednicama i crkvama. 
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Ad 29) 

Informacija o implementaciji Plana djelovanja za mlade 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informaciju  je razmatrala  Komisija za pitanja mladih. Mišljenje radnog tijela je dostupno 

gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o implementaciji Plana djelovanja za mlade. 
 

Ad 30) 

Informacija o saradnji između Grada Sarajeva i Svjetskog saveza dijaspore Bosne i 

Hercegovine 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informaciju  je razmatrala Komisija za međunarodnu saradnju. Mišljenje radnog tijela je 

dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o saradnji između Grada Sarajeva i 

Svjetskog saveza dijaspore Bosne i Hercegovine. 
 

Ad 31) 

Informacija o saradnji između Grada Sarajeva, Nevladine organizacije „Naša 

perspektiva“ i Sarajevske regionalne razvojne agencije (SERDA) 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informaciju  su   razmatrali  Komisija za međunarodnu saradnju i Odbor za društvene djelatnosti. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o saradnji između Grada Sarajeva, 

Nevladine organizacije „Naša perspektiva“ i Sarajevske regionalne razvojne agencije 

(SERDA). 
 

Ad 32) 

Vijećnička pitanja i inicijative 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je dao uvodne 

napomene sljedećeg sadržaja: 

Uz poziv za 32. sjednicu Gradskog vijeća, gradskim vijećnicima su dostupni odgovori na 

određena vijećnička pitanja odnosno informacije vezane za realizaciju inicijativa gradskih 

vijećnika i radnih tijela, kao i inicijative i vijećnička pitanja gradskih vijećnika i radnih tijela, 

koje su zaprimljene do održavanja sjednice, i to: 

- dvije inicijative gradskog vijećnika Vedada Deljkovića,  

- jedna inicijativa gradskog vijećnika Jasmina Skorupana,  

- jedna inicijativa Komisije za međunarodnu saradnju,  
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- dvije inicijative Odbora za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj, 

- četri inicijative Odbora za lokalni biznis i turizam, 

- jedna inicijativa Komisije za odnose sa vjerskim zajednicama i crkvama, 

- jedna inicijativa gradske vijećnice Enise Spahić,  

- pet inicijativa gradske vijećnice Danijele Šahat, za dvije se traži izjašnjenje, 

- dvije inicijative gradskog vijećnika Jasmina Ademovića 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio izjašnjavanje o inicijativama 

za koje su podnosioci zatražili da ih Gradsko vijeće podrži. 
 

 

1. Gradska vijećnica Danijela Šahat je uputila i obrazložila inicijativu sljedećeg sadržaja. 

„Zadužuje se Gradonačelnica da u Budžetu za 2024. godinu obezbijedi dio sredstva za 

rekonstrukciju krova Javna ustanova „Škola za srednje stručno obrazovanje i radno 

osposobljavanje“ Sarajevo. 

Prema predračunima procjenjena vrijednost je cca 150.000 KM.“ 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 
 

2.  Gradska vijećnica Danijela Šahat je uputila i obrazložila inicijativu sljedećeg sadržaja.   

„Zadužuje se Gradonačelnica da u Budžetu za 2024. godinu obezbijedi određeni dio finasijskih 

sredstva za izgradnju vanjskog uređenja za potrebe objekta dnevnog centra Udruženja porodica, 

djece i osoba sa poteškoćama u razvoju „DAJTE NAM ŠANSU” objekat - vrtić Ciciban. 

Ukupna cijena projekta je cca 250.000 KM prema idejnom projektu koji je urađen od strane 

diplomiranih inžinjera arhitekture.“ 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ 

i jednim „suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović pozvao 

gradske vijećnike da upute vijećnička pitanja i inicijative. 
 

3. Gradski vijećnik Adi Škaljić uputio je inicijativu sljedećeg sadržaja. 

„Spomenik palim borcima žrtva fašističkog terora u Sarajevu nalazi se u krugu Tvornice 

transportnih sredstava mašina Vaso Miskin Crni, Kolodvorska 12, Općina Novo Sarajevo - 

nekadašnja centrala, centralna željeznička radionica.  

Spomenik su podigli radnici tvornice svojim kolegama poginulim u Narodnooslobodilačkom 

ratu od 1941. do 1945. godine. Spomenik se nalazi u jako lošem stanju te tražim da nadležna 

Komisija i Gradonačelnica razmotre eventualnu obnovu, odnosno renovaciju spomenutog 

spomenika.“ 

4. Gradski vijećnik  Srđan Srdić uputio je inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je dostaviti kompletan projekat koji se tiče izrade biciklističke staze u ulici Aleja Lipa, 

projekat 08-23-1051/18, ovjeren 21.08.2019. godine. 
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5. Gradski vijećnik  Srđan Srdić uputio je inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je dostaviti saglasnost Ministarstva saobraćaja Kantona Sarajevo broj: 04-27-5168/17 

od 20.04.2017. navedenu pod tačkom 11. u odobrenju za građenje, a vezano za izgradnju 

biciklističke staze u ulici Aleja Lipa. 

6. Gradski vijećnik  Srđan Srdić uputio je inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je dostaviti imena projektanata ili firme, a vezano za izgradnju biciklističke staze u 

ulici Aleja Lipa. 

7. Gradski vijećnik  Srđan Srdić uputio je inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je dostaviti imena osoba i institucija koje su koji su učestvovali i odobrili izgradnju 

biciklističke staze u ulici Aleja Lipa. 

8. Gradski vijećnik  Srđan Srdić uputio je vijećničko pitanje sljedećeg sadržaja. 

Vezano za izgradnju biciklističke staze u ulici Aleja Lipa, postavljam pitanje li su projektanti 

uopće izlazili na teren ili su projekat radili isključivo u uredima? Jer čak i laik kad izađe na teren 

vidi koliko je ovaj projekat biciklističke staze baš na ovom mjestu pogrešan, bespotreban, bez 

ikakve svrhe, te koliko pogoršava kvalitet života građana koji žive na ovom potezu. Uništavaju 

se zelene površine, umanjuju se i siječe se drvo posađeno prije otprilike 20 godina te se ugrožava 

i ostalo drveće koje nije predviđeno za sječu itd.  

9. Gradski vijećnik  Srđan Srdić uputio je vijećničko pitanje sljedećeg sadržaja. 

Kojim standardima ste se vodili pri projektovanju biciklističke staze u ulici Aleja Lipa, jer u 

zemljama gdje su razvijenije biciklističke kulture, biciklističke staze ne izgledaju ovako i ne 

praktikuje se na ovaj način? 

10. Gradski vijećnik  Srđan Srdić uputio je vijećničko pitanje sljedećeg sadržaja. 

Tražim da se zaustave radovi na izgradnji biciklističke staze na dionici u ulici Aleja Lipa dok se 

ne utvrdi činjenično stanje, kada je izdata urbanistička i građevinska dozvola, do kada važe 

dozvole i jesu li istekle? 
 

11. Gradski vijećnik  Srđan Srdić uputio je vijećničko pitanje sljedećeg sadržaja. 

Da li ste upoznati da se na državnom nivou uskoro treba usvojiti zakon, uredba o biciklističkim 

stazama i zašto nije sačekano da se ista usvoji? Bio sam sa građanima iz ulice Aleja Lipa i moram 

prenijeti da građani uopće nisu zadovoljni izgradnjom ovog dijela biciklističke staze. 
 

12. Gradski vijećnik Robert Pleše uputio je vijećničko pitanje sljedećeg sadržaja.  

Vezano za sami kraj biciklističke staze u ulici Aleja Lipa, postavljam pitanje hoće li on bit u 

ćošku zgrade ili kako je po projektu planiran? Samim Regulacionim planom Hrasno I nije 

utvrđeno i nije definisana sama ta biciklistička staza na toj lokaciji pa me interesuje upravo i 

način kako se došlo do izrade biciklističke staze? Također potrebno je dostaviti izvještaj sa javne 

rasprave iz 2006. godine po pitanju usvajanja Regulacionog plana Hrasno I. 
 

13. Gradski vijećnik Robert Pleše uputio je inicijativu sljedećeg sadržaja.  

Potrebno je da se dostavi rješenje Ministarstva komunalne privrede, infrastrukture, prostornog 

uređenja, građenja i zaštite okoliša Kantona Sarajevo, a koji tretira iluminaciju mostova, te je 

potrebno da se dostavi sa specifikacijama što su oni predvidjeli i na koji način.  
 

14. Gradski vijećnik Alen Girt uputio je vijećničko pitanje sljedećeg sadržaja.  

Potrebno je da se dostavi informacija zašto još nije otvoren te stavljen u funkciju muzej Valter 

brani Sarajevo, koji postoji u Bistričkoj stanici?  
 

***** 
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Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je zaključio rad 32. sjednice Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva. 

***** 

Sjednica Gradskog vijeća Grada Sarajeva završena je u 14.48 sati.   
 

***** 

Sastavni dio ovog zapisnika je izvornik i tonski snimak o radu sjednice Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva koji se čuvaju u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva.      

  

 

SEKRETAR GRADSKOG VIJEĆA 
 

Mila Eminović  

 

PREDSJEDAVAJUĆI GRADSKOG VIJEĆA  
 

Jasmin Ademović, s.r. 


